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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
In het Eindhovens Dagblad van 26 juli valt te lezen dat er nog steeds problemen zijn met het netwerk van 
leidingen van de stadsverwarming in Helmond. Deskundigen spreken elkaar tegen over de exacte staat van 
het netwerk.  
 
De SP-fractie heeft hierover de volgende vragen aan het college:  
1. Hoe lang gaan de reparatie- en herstelwerkzaamheden aan het netwerk nog duren?  
2. Zijn bewoners van de wijken Rijpelberg en Brouwhuis hierover geïnformeerd, zeker daar waar de 
 werkzaamheden ingrijpend zijn?  
3. Kunt u aangeven waarom de werkzaamheden bij het Total-tankstation aan de Deurneseweg en bij 
 winkelcentrum Brouwhorst zo lang duren, en wanneer deze afgerond gaan worden?  
4. Kunt u verklaren waarom twee deskundigen een verschillende visie hebben op de staat van het 
 netwerk van de stadsverwarming?  
5. Zijn de leidingen van de stadsverwarming afgeschreven en aan vervanging toe, zoals gesteld door 
 de directeur van Westvoort Helmond, of kan het netwerk er na het onderhoud weer jaren tegen, 
 zoals gesteld door een woordvoerster van Essent?  
6. Klopt het dat er door lekkages warmte verloren gaat? Stijgen hierdoor de kosten voor de 
 aangesloten huishoudens?  
7. Op hoeveel plaatsen zijn er in Rijpelberg en Brouwhuis graafwerkzaamheden geweest? Op hoeveel 
 plaatsen valt dit de komende maanden nog te verwachten?  
8. Welke afspraken zijn er gemaakt met Essent en / of Nijkamp over het herstel van de beschadigde 
 infrastructuur?  
9. Klopt het dat gaten in het asfalt opgevuld worden met klinkers, in plaats van deze opnieuw te 
 asfalteren?  
10. Deelt u mijn mening dat waar wegen opengebroken zijn, deze hersteld moeten worden naar de staat 
 die ze hadden voor het openbreken? Bent u bereid om hierover nadere afspraken te maken met de 
 verantwoordelijke partij(en)?  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Erik de Vries 
Fractievoorzitter SP Helmond 
 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
1. Essent Warmte B.V. kan ons en de bewoners geen “einddatum” afgeven over het afronden van de 
 werkzaamheden. Medegedeeld is dat men thans met relatief groot onderhoud bezig is, waarbij niet 
 uitgesloten wordt dat ook in de verdere toekomst zich lekkages kunnen voordoen. Wij  zullen met 
 Essent Warmte B.V. contact zoeken om te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om de 
 communicatie over de uit te voeren werkzaamheden te verbeteren.   
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2. Essent Warmte B.V.  heeft de voorzitter van de winkeliersvereniging (Brouwhorst) geïnformeerd over 
 de werkzaamheden. Inwoners die te maken krijgen met warmte onderbreking worden door Essent 
 Warmte B.V. geïnformeerd.  Wij vinden het wenselijk dat met de wijkoverlegorganen de informatie 
 gedeeld wordt over de uit te voeren werkzaamheden. Zie ook antwoord op vraag 1. 
3. De werkzaamheden bij het Total-tankstation (en straks aan de andere kant van het spoor bij de 
 volkstuinen) zijn zeer complex. De stadsverwarming ligt hier op een diepte van 7 m. door ophoging 
 van het spoortalud. Ook ligt er een grote expansiebocht van het net op deze locatie. De 
 graafwerkzaamheden zijn daarom uitgebreider en dieper dan voorzien. Werkzaamheden nabij en 
 onder het spoor moeten aan speciale richtlijnen voldoen. Essent Warmte B.V. heeft nu alle 
 gegevens om het plan van aanpak af te ronden. De werkzaamheden bij het winkelcentrum 
 Brouwhorst zijn reeds afgerond. 
4. De verantwoordelijkheid voor de onderhoud van het stadsverwarmingnet berust bij Essent Warmte 
 B.V. Voor vragen over de staat van het stadsverwarmingnet verwijzen wij  daardoor door naar 
 Essent Warmte B.V.. 
5. Essent Warmte B.V. is eigenaar en verantwoordelijk voor het functioneren  van de stadsverwarming 
 en de staat van het onderhoud.  
6. Ja, door lekkages gaat warmte verloren. Nee, bewoners betalen alleen voor de warmte die 
 daadwerkelijk door Essent Warmte B.V. geleverd wordt op het huisadres. 
7. Voor de stadsverwarming zijn in de afgelopen tijd 180 grotere en kleinere werkzaamheden in 
 Rijpelberg en Brouwhuis uitgevoerd. Ook de komende tijd zullen nog werkzaamheden uitgevoerd 
 moeten worden. Zie ook vraag 1. 
 Verder is in Rijpelberg onderzoek voor bodemsanering uitgevoerd (Sallanthof  en omgeving). 
 Bodemsanering in de openbare ruimte is deels uitgevoerd. Sanering van particuliere  tuinen en 
 overige openbare ruimte volgt nog. In Brouwhuis en Rijpelberg wordt in de komende  maanden  
 glasvezel aangelegd door E-quest.  
 Het reguliere onderhoudsprogramma betreft in Brouwhuis de werkzaamheden aan de Rivierensingel 
 (asfalteren) en vernieuwing van VRI’s op twee kruispunten van de Deurneseweg. Deze 
 werkzaamheden zijn afgerond. Voor Rijpelberg zullen de werkzaamheden voor 2013 en 2014 in het 
 Wijkactieplan opgenomen worden. 
8.  Met Essent Warmte B.V. is afgesproken dat de beschadigde infrastructuur hersteld wordt naar de 
 oorspronkelijke staat op kosten van Essent Warmte B.V. In verband met inklinken wordt pas 
 geasfalteerd na één á twee jaar. Dit wordt in combinatie met asfaltonderhoud door de gemeente 
 uitgevoerd, waarbij de kosten die door Essent Warmte B.V. betaald moeten worden, doorbelast 
 worden aan Essent Warmte B.V. 
9. Ja, zie antwoord 7. 
10. Ja, afspraken in deze zin waren al gemaakt. 
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
de burgemeester,  de secretaris, 
drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 
 


